
  

 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  
  

Dato: 28. maj 2020 klokken 19.00-21.00  

  

Sted: Lundagerskolen (Gerne udenfor, hvis vejret tillader det. Ellers i  

Personalecafé)  

  

Mødedeltagere:  

Forældrebestyrelsen:  

Brian Madsen, Formand   

Christina Veng Rasmussen, Næstformand  

Mia Kovdal Jørgensen, skolebestyrelsesmedlem  

Randi Qvist, skolebestyrelsesmedlem  

Peter Nielsen Skytte, skolebestyrelsesmedlem  

  

Suppleanter:  

Martin Sørensen  

  

Skolen:  

Birgitte Dahl, medarbejderrepræsentant  

Lene Kjær, medarbejderrepræsentant  

Harry Lauritsen, Skoleleder  

Mette Harder, Viceskoleleder  

  

Referent:   

Mette Harder  

  

Mødeleder:   

Harry Lauritsen  

  

Tidtager:  

Birgitte Dahl  

  

Afbud fra:  

  

Let forplejning:   

Mette Harder og Harry Lauritsen  

  

  



  

 

  

 1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Orientering-ledelsen 

Genåbning/nødundervisning: Det er gået rigtigt godt med 

genåbning. Det har kørt rigtigt godt og folk har været gode til at 
koordinere  

praktiske aftaler i løbet af dagen, fx hvem er ude hvornår.  

Vi har åbnet op for anskaffelse af mange værnemidler, mere end 
forventet, så det har været til rådighed til brug ved behov.   

Personalet har været meget omstillingsparate og rigtigt gode til at 
signalere ro og overskud overfor børnene.  

  

Elevtal for 20/21: Pt. ligger vi på 99 elever for næste skoleår. Der er 

en enkelt elev, der er uafklaret.  
  

Ansættelser: Vi søger til næste skoleår 3 pædagoger, 1 lærer og 8 

medhjælpere samt 1 administrativ medarbejder.  
  

Kapacitet: Vi er blevet bedt om af forvaltningen, at komme med bud 

på løsningsforslag til øgelse af kapaciteten på skolen.  Pt. er der to 

muligheder i spil. Den ene er at klubhuset laves til klasselokaler, at 

vi får den nederste del af pavillonen ved Lundskolen samt en ekstra 

pavillon, som skal stå på legepladsen ved C-afdelingen. Den anden 

er at klubhuset laves om til klasselokaler, samt at man sætter 5-6 

pavillioner op ved højene på legepladsen. Vi har fået lovning på 

afklaring på kapaciteten primo juni.  

  

Forkortet skoledag:  Vi har ansøgt om forkortet skoledag for 
skoleåret 20/21.   

Vi har endnu ikke et stort grundlag at evaluere på, men vi ser fine 
tendenser til at der er sket forbedringer.  

  

AULA:  

Pt. er AULA ikke i gang, men personalet er i gang med at lære 
hvordan man bruger AULA. AULA forventes igangsat pr. 1/8-20.  

   

Økonomi: Økonomien ser fornuftig ud. Præcist hvor vi lander, 
kommer an på de præcise tal på lønninger for de nye ansatte.  

 

 



  

 

 

 

 3. Orientering- Skolebestyrelsen  

 Intet nyt. 

 

4. Drøftelse af muligheden for at holde lukket i sommerferien 

Pt. har Lundagerskolen åbent hele sommerferien. Lige nu har vi 

børn, som ikke holder ferie eller kun holder en enkelt uges ferie.  Vi 

kan anbefale at børnene holder ferie, men vi kan ikke pålægge 
forældrene dette.  

 
Forældrebestyrelsen: Det er svært at se andre forældres perspektiv, 

for der kan være mange grunde til at man ikke lader sit barn holde 

ferie, men det burde kunne lade sig gøre at man holder en uges ferie 

med sit barn, og derfor bakker bestyrelsen op om at vi ansøger om 

at lukke en uge om sommeren. 

  

5.  Forskudt valg til skolebestyrelsen Overblik over hvem der er på valg og 

gennemgang af valgproceduren 

Vi har ét bestyrelsesmedlem, som går ud af bestyrelsen denne 

sommer.   

Pt. er der ikke kandidater – dog er der muligvis en enkelt, som har 
vist interesse.  

Der skal nedsættes en valgbestyrelse med medlemmer fra 

skolebestyrelsen. Hvis der kun er en enkelt kandidat, så er der 
fredsvalg, og hvis der er flere kandidater, så skal der laves valg – 

dette kan laves digitalt. 
 

6. Fastsættelse af pædagogiske dage2xlige og2xulige fredage fortsat? 

Vi fastholder aftalen med at de pædagogiske fredage ligger på hhv. 2 

lige og 2 ulige fredage. 
 

7. Evt. 

Tak for det gode samarbejde og god vind til Christina, som træder 

ud af bestyrelsen.  


